
 

 

 

 

Minnesanteckningar vid möte i Eken-gruppen 27 nov 2023 

 

Närvarande: 

PRO: Bo Sevborn, Gösta Linder, Gunnel Stenberg, Roland Stenberg,  

SPF: Lars Karlsson, Alf Bergman,B-M, Mörtsjö 

Inger Lundgren, Karl-Erik Andersson, 

SPF: Ordförande Anders Bergzen  

 

1. Bosse öppnade mötet och hälsade alla välkomna. 

2. Dagordningen godkändes. 

3. Minnesanteckningar från senaste mötet godkändes 

4. Ekonomisk rapport visar att ekonomin är god 

5. Årets julmarknad 26/11 var uppskattad och drog mycket folk 

6.Årets sista evenemang blir Pubkväll med Annica 8/12 

   Gösta tänker bjuda på kycklingspett och potatissallad 

   90-95 anmälda tycktes kunna bli lagom i lokalen 

7.Påskbasaren flyttas fram till 24/3 som SPF önskat 

8. Bernt lämnar Ekengruppen omgående på egen begäran  

 

9. Övriga frågor 

Anders hälsades välkommen. Han ifrågasatt inköp av solfilm    utan att han eller nån i 

styrelsen kände till det och frågade om det tagits in offerter. Bosse svarade att det inte 

gjorts, men att filmen var till inköpspris.  

Han frågade också om den ekonomiska insynen och rapporteringen. På det svarade 

kassören att hon har kontakt med Lena Sjölinger, som har full insyn. Och hon får 

kontinuerligt kvitton från Gösta, när han gjort inköp. Endast han har bankkort. 

I övrigt talades det om de tillkommande två rummen, men inga nycklar ännu.  

Alf poängterade vikten av dörrar ut, eftersom många har svårt att snabbt förflytta sig, om en 

utrymning  skulle bli aktuell. 

Bollen ligger hos Kommunen - återkoppling i januari. 

10. Våra möten:  8/1  15/2   4/3   8/4   4/5 

11. Mötet avslutas av Bosse. 

 

Vid anteckningarna Inger Lundgren 

 

Minnesanteckningar 27/11 2023 
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